

#### 四、財力證明或全額獎學金證明文件

An official bank financial statement and/ or proof of full scholarship award document

最近三個月內經由金融機構提出之中文或英文存款證明新臺幣 120,000 元以上（約美金 4,000 元）或政府、大專校院或民間機構提供全額獎助學金之證明文件。

註 1：非本人之財力須另繳附親屬關係證明。

註 2：若存款證明之幣值非新臺幣或美金，申請人需自行註明匯率並換算成相當於新臺幣或美金之金額，註記於存款證明上。

An official bank statement ( in Chinese or English ) that indicates a minimal account balance of

NTD 120,000 ( approximate USD 4,000 ). The statement must be issued by a financial institution within 3 months prior to application, OR proof of full scholarship or grant provided by any government, university/college, or institution.

Note1 : Non-personal financial resources must be accompanied by a kinship certificate.

Note2 : If the currency of the bank statement is neither NT dollars nor US dollars, applicants shall do the conversion and write down the exchange rate by themselves.